
                                                                                                                                                                                                                     
 

 

 

 

 

Svar på Interpellation av Emilia Bjuggren (S) till 
finansborgarrådet Anna König Jerlmyr (M) om de 
grönblåas stopp för markanvisningar till 
allmännyttan 
Dnr KS 2021/522 
 
Emilia Bjuggren (S) har ställt tre frågor till mig angående 
markanvisningar till allmännyttan: 
  

1. Varför har ni avskaffat målen om antal markanvisade bostäder till 
allmännyttan? 

2. Varför stoppar den grönblå majoriteten allmännyttan från att 
bygga bostäder i framtiden? 

3. Kommer allmännyttan fortsatt att motarbetas av den moderatledda 
majoriteten? 

 
På den första frågan är svaret kort och gott att den grönblå majoriteten har 
ett tydligt mål för allmännyttan, det är alltså inte något som har avskaffats. 
På den andra frågan är svaret att allmännyttan även i framtiden kommer 
att bygga bostäder i Stockholm. I skrivande stund pågår byggnation av 
omkring 4 000 hyresrätter inom stadens bostadsbolag. Något stopp finns 
således inte. På den tredje frågan är svaret att stadens bostadsbolag inte 
motarbetas på något vis. Vi har ett produktionsmål om 600 hyresrätter per 
år för bostadsbolagen. Det kommer vi att uppnå. Därtill är prognosen att 
omkring 800 hyresrätter kommer att markanvisas till stadens tre 
bostadsbolag under 2021. 
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